
Protokół nr III/2025

z obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Pasłęku kadencji 2024-2029 w dniu 24 kwietnia 2025 r.

Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2025 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:00 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych.

Ad pkt 1.
Otwarcie obrad sesji.

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  w  Sali  im.  Stanisława  Paździora  w  Urzędzie  Miejskim 
w Pasłęku  otworzył  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  Pan  Bogdan  Pobiarżyn,  który 
przywitał  wszystkich  obecnych a  następnie  poprosił  wszystkich  zebranych o  powstanie,  w celu 
uczczenia minutą ciszy zmarłego Papieża Franciszka – Głowy Kościoła Katolickiego.

Ad pkt 2.
Stwierdzenie prawomocności obrad.

Obrady były prawomocne, bowiem na sesji  obecnych było 15 radnych. Lista obecności radnych 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

W obradach uczestniczyli także sołtysi sołectw gminy Pasłęk oraz zaproszeni goście. Listy obecności  
sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 3.
Wybór sekretarza obrad.

Do pełnienia funkcji sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował Radną Lidię 
Zawarczyńską, która wyraziła zgodę. Innych kandydatur radni nie zgłosili.

Głosowano w sprawie:
Wybór sekretarza obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska
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Ad pkt 4.
Przyjęcie porządku obrad.

Radni nie wnieśli uwag do porządku sesji.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,  Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Porządek sesji stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 5.
Przyjęcie protokołów z sesji w dniu 27 lutego 2025 r. oraz 13 marca 2025 r.

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji w dniu 27 lutego 2025 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 27 lutego 2025 r.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,  Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji w dniu  27 lutego 2025r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 13 marca 2025r.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,  Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Ad pkt 6.
Prezentacja zamierzenia inwestycyjnego firmy Kompakt Sp. z. o. o.

W imieniu firmy Kompakt Sp. z o. o. w Elblągu głos zabrał przedstawiciel inwestora Pan Krzysztof 
Hoffman. Zapoznał on uczestników sesji z założeniami projektu zagospodarowania działki będącej 
własności  spółki  usytuowanej  przy  ulicy  Morąskiej  i  Wąwozowej  w  Pasłęku,  która  w  planie 
zagospodarowania  przestrzennego  przeznaczona  jest  pod  zabudowę  wielorodzinną. 
Zaproponowane  rozwiązania  będą  wymagały  dokonania  zmian  w  planie  zagospodarowania 
przestrzennego, o co złożono już stosowny wniosek do Pani Burmistrz Pasłęka. 

Przewodniczący  podziękował  za  wystąpienie.  Następnie  zapytał  czy  częścią  wniosku  o  zmianę 
w planie zagospodarowania przestrzennego jest funkcja usługowa jednej z kondygnacji budynków, 
o której wspominał na posiedzeniu komisji Rady Miejskiej w Pasłęku Inspektor Kazimierz Lipnicki. 

Pan Hoffman poinformował, że nie jest to dla inwestora funkcja obligatoryjna. Spółka nie będzie 
kładła  nacisku  na  tą  zmianę.  Wystarczy,  że zapis  w  planie  ograniczy  się  do  zabudowy 
wielorodzinnej.

Kolejne pytanie dotyczące szczegółów zabudowy zadał Radny Andrzej Juniewicz.

Przedstawiciel  spółki  wyjaśnił,  że  w  skład  zabudowy  wejdzie  10  budynków  po  16  mieszkań 
w każdym. Będą to małe kameralne budynki. Z poziomu garażu będzie można dostać się na wyższe 
kondygnacje windą, co pozwoli na dostosowanie obiektu do potrzeb osób niepełnosprawnych.

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady dopytując o etapy powstawania inwestycji. 

Pan Hoffman potwierdził, że inwestycja ta będzie realizowana co najmniej w trzech etapach.

Na  tym  zakończyły  się  pytania  radnych.  Przewodniczący  Rady  podziękował  za  wystąpienie 
i nadmienił, że temat tej inwestycji na pewno wróci przy procedowaniu projektu uchwały o zmianie 
planu zagospodarowania przestrzennego.

Ad pkt 7.
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w ostatnim okresie międzysesyjnym.

Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w okresie od 28 lutego 2025 r. do 24 kwietnia 2025 r.  
przedstawiła Burmistrz Pasłęka Pani Elżbieta Wasiuk (załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
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Przewodniczący Rady pan Bogdan Pobiarżyn podziękował Pani Burmistrz za sprawozdanie i zaprosił  
radnych do zadawania pytań. 

Jako  pierwszy  zgłosił  się  Radny  Wojciech  Przybyłowski.  Poruszył  sprawę  projektu  zgłoszonego 
w ramach  Budżetu  Obywatelskiego  2025,  dotyczącego  montażu  defibrylatora  na  pasłęckiej 
starówce. W odpowiedzi Pani Burmistrz wyjaśniła, że w trakcie posiedzenia zespołu, który został 
wyłoniony  do  przeanalizowania  budżetu  ustalono,  że  można  przeznaczyć  środki  na  zakup 
defibrylatora.  Przedstawiono również  informację,  że  w dniu  13  kwietnia  br.  defibrylator  został 
zakupiony przez sponsora, którego pozyskał ksiądz Daniel Pałkowski i został zawieszony w Kościele 
Świętego Bartłomieja. Po konsultacjach ustalono, że jeden defibrylator na starówce wystarczy.

Przewodniczący Rady podziękował Pani Burmistrz za odpowiedź i zaprosił radnych do dyskusji.

Głos  ponownie  zabrał  Radny  Wojciech  Przybyłowski.  Zaproponował  zmianę  miejsca,  w  którym 
powinien  znajdować  się  defibrylator,  ponieważ  kościół  nie  zawsze  jest  ogólnodostępny.  Pani 
Burmistrz opowiedziała, że w tej sprawie należy rozmawiać z księdzem, który w Pasłęku rozpoczął 
tą inicjatywę i po ustaleniu odpowiedniego miejsca, będzie możliwe przeniesienie defibrylatora.

Przewodniczący  Rady  podsumowując  dyskusję,  podziękował  Pani  Burmistrz  i  Panu  Radnemu 
Wojciechowi Przybyłowskiemu i przedstawił pomysł grupy Radnych, zakładający, że jeśli urządzenie 
znajdujące  się  w  Kościele  będzie  ogólnodostępne,  warto  przemyśleć  umieszczenie  drugiego 
defibrylatora  na  największym  osiedlu  w  Pasłęku  -  na  ulicy  Ogrodowej.  W  ten  sposób  środki  
finansowe planowane na zakup defibrylatora również zostaną wykorzystane, ale jest to temat na 
późniejsze rozmowy nad budżetem.

Na tym zakończono dyskusję.

Ad pkt. 8.
Zapytania i wnioski sołtysów.

Na sali był obecny jeden sołtys. Nie wyraził chęci składania wniosków i zapytań. Na tym zakończono 
punkt 8.

Ad pkt. 9.
Rozpatrzenia  sprawozdania  działalności  Miejsko-  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej 
w Pasłęku za rok 2024 

Sprawozdanie z działalności Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pasłęku za rok 2024 
przedstawiła Pani Agnieszka Pocełujko Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Pasłęku. (załącznik nr 6 do niniejszego protokołu)

Przewodniczący podziękował Pani Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz 
pracownikom za sprawne działanie i realizację imponującej ilości projektów i zadań.

Następnie głos zabrał Radny Wojciech Przybyłowski, który zapytał o powody zamknięcia świetlicy 
środowiskowej  działającej  przy  MGOPS  w Pasłęku  oraz  o  sytuację  dzieci  biorących  dotychczas 
udział w zajęciach w tej świetlicy.
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Pani  Kierownik  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Pasłęku  przyznała,  że 
31 grudnia 2024 roku działalność Świetlicy środowiskowej „Pomost”,  ponieważ jest to świetlica 
przeznaczona dla dzieci ze szkół podstawowych, a spośród 15 dzieci biorących udział w zajęciach 
troje ukończyło szkołę podstawową. Reaktywacja świetlicy wymaga, aby liczba uczestników zajęć 
wzrosła do co najmniej 30. Wszystkie dzieci, które brały udział w zajęciach świetlicy środowiskowej 
„Pomost” korzystają z zajęć edukacyjnych i programów wyrównawczych w szkole. 

Ad pkt. 10.

Rozpatrzenia sprawozdania z realizacji przez Gminę Pasłęk zadań z zakresu Wspierania Rodziny 
za rok 2024 

Radni nie wnieśli uwag ani pytań do sprawozdania  z realizacji przez Gminę Pasłęk zadań z zakresu 
Wspierania Rodziny za rok 2024. (załącznik nr 7 do niniejszego protokołu)

Ad pkt. 11.
Ocena zasobów pomocy społecznej oparta o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej

Radni nie wnieśli uwag i pytań do oceny zasobów pomocy społecznej opartej na analizie lokalnej  
sytuacji społecznej i demokratycznej. (załącznik nr 8 do niniejszego protokołu)

Ad pkt. 12.

Rozpatrzenia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i  Rekreacji w Pasłęku za 
2024 rok.

Sprawozdanie  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  w  Pasłęku  za  2024  rok 
przedstawił Dyrektor MOSIR w Pasłęku Pan Piotr Wysocki.

W  odniesieniu  do  ww.  sprawozdania  Radna  Elżbieta  Hulanicka  zapytała  jakie  zainteresowanie 
w minionym roku było najmem pola biwakowego.

Dyrektor powiedział, że pole nie jest oblegane tak jak w innych ośrodkach. Dokładnej odpowiedzi 
na to pytanie będzie można udzielić po sezonie wakacyjnym. 

Radna  Elżbieta  Hulanicka  dopytywała  również  o  dochody  jakie  wygenerowano  za  najem  pola 
namiotowego w minionym roku.

Dyrektor Wysocki stwierdził, że dochodów w zeszłym roku z tego tytułu nie było, ponieważ ceny nie 
były zmieniane od 2004 roku. W związku powyższym w punkcie 24 dzisiejszych obrad sesji będzie 
omawiane uaktualnienie cen.

Kolejno  głos  zabrał  Radny  Krzysztof  Kosowski,  który  zapytał  Pana  Wysockiego  jakie  autorskie 
rozwiązania  z  koncepcji  rozwoju  i  funkcjonowania  MOSIR,  którą  przedłożył  w  toku  naboru  na 
stanowisko Dyrektora udało się mu wprowadzić w życie podczas pełnienia funkcji dyrektora.

Ustosunkowując się do pytania Pan Piotr Wysocki stwierdził, że przygotował sprawozdanie za rok 
2024 i jest nieprzygotowany do udzielenia odpowiedzi. Radny Krzysztof Kosowski wyraził potrzebę 
dalszych wyjaśnień i  zauważył,  że koncepcja opiewała na lata 2024 – 2029 i  rok 2024 również  
wchodził w ten zakres. Ponieważ Pan Piotr Wysocki nie udzielił odpowiedzi na pytanie, do sprawy 
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odniósł  się  Przewodniczący  Rady,  który  nakreślił,  co  jest  przedmiotem  pytania.  Po  uzyskaniu 
dodatkowych  wyjaśnień  pan  Piotr  Wysocki  udzielił  odpowiedzi,  że  dokonano,  zapowiadanej  w 
koncepcji, likwidacji schroniska młodzieżowego, które nie cieszyło się zbyt dużą popularnością oraz 
Świetlicy Pomost.

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku za 2024 rok stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad pkt. 13.
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Klastra Energii pn. Klaster Energii Powiatu Elbląskiego 
(z udziałem Gminy Pasłęk)

Na  prośbę  Przewodniczącego  głos  zabrał  Pan  Piotr  Opaczewski  –  Prezes  Zarządu  Warmińsko-
Mazurskiego Koordynatora Klastrów Sp. z. o. o., który wyjaśnił czym są klastry i na czym polega ich 
funkcjonowanie. Poinformował, że klaster jest to forma społeczności energetycznej, a jej celem jest 
tworzenie  lokalnego rynku energii.  Klaster  ma na celu  bilansowanie produkcji  i  zużycia  energii  
w taki sposób, aby 100% energii wytworzonej przez jego uczestników było wykorzystane lokalnie. 
Pozwala to na obniżenie kosztów energii – średnio o około 10%.

Udział  w  klastrze  nie  wiąże  się  dla  gminy  z  żadnymi  kosztami,  ponieważ  koordynatorzy  nie 
pobierają opłat za swoje działania. Spółka koordynująca wspiera również gminy w pozyskiwaniu 
środków zewnętrznych m.in. z funduszy unijnych.

Po wystąpieniu Pana Piotra Opaczewskiego głos zabrali radni.

Jako  pierwszy  pytanie  w  sprawie  zgłosił  Radny  Aleksander  Gajczewski.  Zapytał  o  czas  trwania 
umowy, następnie dopytywał co w przypadku gdy inny koordynator przedstawi lepsze warunki czy 
jest możliwość, by w każdej chwili to zmienić. Pan Piotr Opaczewski ustosunkowując się do pytania, 
poinformował, że umowy są porozumieniem na czas nieokreślony, natomiast w każdej chwili jest 
możliwość wyjścia z klastra lub zmiany koordynatora w razie niezadowolenia.

W dalszej  kolejności  pytanie  zgłosiła  Radna Elżbieta  Hulanicka,  dotyczyło  obecności  w klastrze 
i wytwarzania  energii.  Jeżeli  gmina  nie  ponosi  kosztów,  czy  nie  będzie  wywierany  nacisk, 
by maksymalnie wykorzystać przestrzenie na budowę punktów OZE.

W odpowiedzi prezes zapewnił, że nie będzie nacisków na gminę, ponieważ decyzje o inwestycji 
należą do Radnych i mieszkańców, a wytworzona energia nie musi być w pełni „zielona”.

W razie potrzeb koordynator może zasugerować budowę dodatkowych źródeł energii i poszukać 
dofinansowań.

Głos  ponownie  zabrała  Radna  Elżbieta  Hulanicka.  Pytanie  dotyczyło  dziesięcioprocentowego 
zwrotu,  czy  będzie  dotyczył  instytucji  gminnych.  Piotr  Opaczewski  potwierdził,  że  jeśli  gmina 
zdecyduje się na założenie klastra, to upusty będą dotyczyły punktów i obiektów gminnych, ale nie 
tylko, ponieważ klaster jest także przeznaczony dla przedsiębiorców. Jeśli moc wytwórcza będzie na 
tyle duża, również będzie można podzielić ją na miejskich przedsiębiorców.
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Kolejne  pytanie  zadał  Przewodniczący  Rady,  dotyczyło  możliwości  przystąpienia  do  klastra 
operatora Veolia produkującego ciepło, co przyczyniłoby się do obniżenia rachunków mieszkańcom 
Pasłęka.  Prezes  zarządu  Warmińsko-Mazurskiego  Koordynatora  Klastrów  Sp.  z  o.  o.  wyjaśnił, 
że klastry  energii  dotyczą  przede  wszystkim  energii  elektrycznej.  Jeżeli  Veolia  zdecyduje  się 
na inwestycję w kogenerację i będzie produkować energię elektryczną, również może przystąpić 
do klastra.  W ramach klastra możliwa jest  współpraca w zakresie przeznaczenia części  środków 
na opracowanie koncepcji projektowych. 

Radny  Krzysztof  Kosowski  poprosił  o  doprecyzowanie  co  jest  zawarte  w  takiej  umowie 
cywilnoprawnej  (porozumieniu),  jakie  są  dziedziny,  które  rada  przekazuje  dla  klastra,  czy 
porozumienia  z przedsiębiorcami  będzie  zawierał  klaster.  Pan  Piotr  Opaczewski  w  odpowiedzi 
poinformował,  że  w  treści  porozumienia  są  zapisy  dotyczące  formy  klastra,  a  klaster  nie  jest 
oddzielną  instytucją,  to  jest  porozumienie  między  partnerami,  którzy  wyrażają  wolę 
współuczestniczenia. Nowi członkowie nie podpisują umowy, składają wniosek, w którym wyrażają 
chęć przyjęcia do klastra i na podstawie uchwały podczas zgromadzenia członkowie wyrażają lub 
nie zgodę na przyjęcie nowego partnera do klastra.

Radny  Krzysztof  Kosowski  dopytywał  również  o  to,  kto  ponosi  koszty  funkcjonowania  klastra 
i z czego będą one pokrywane.

W dalszej części wypowiedzi pan Piotr Opaczewski wyjaśnił, że koszty będą pokrywane z korzyści,  
jakie będzie miała gmina. W porozumieniach klastrowych jest propozycja, że do czasu osiągnięcia 
korzyści i upustów na dystrybucji koszty pokrywa koordynator w ramach inwestycji. Po osiągnięciu 
korzyści 20% tej kwoty stanowi wynagrodzenie dla koordynatora klastra. Dopóki klaster nie będzie 
spełniał swojej funkcji koordynator nie pobiera żadnych opłat, gdyż klaster jest dla koordynatora 
formą inwestycji.

W  związku  z  wyczerpaniem  tematu  Przewodniczący  Rady  podziękował  panu  Piotrowi 
Opaczewskiemu za wystąpienie i przeszedł do głosowania nad przyjęciem uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcia  uchwały  w sprawie  utworzenia  Klastra  Energii  pn.  Klaster  Energii  Powiatu  Elbląskiego 
(z udziałem Gminy Pasłęk).

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (12)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Andrzej Juniewicz, Damian Olbryś, Kamil  
Oskroba, Jarosław Pietrzykowski,  Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski,  Urszula Szuniewicz, 
Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
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Elżbieta Hulanicka, Krzysztof Kosowski,Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr IV/24/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku w sprawie utworzenia 
Klastra Energii pn. Klaster Energii Powiatu Elbląskiego (z udziałem Gminy Pasłęk) stanowi załącznik 
nr 10 do niniejszego protokołu

Ad pkt. 14.
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 – 
2027.

Przewodniczący Rady poprosił  o zabranie głosu Kierownik Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Panią Agnieszkę Pocełujko, która wyjaśniła, że gmina ma obowiązek co 3 lata przyjąć do 
realizacji  taki  program.  Realizatorem  tego  programu  jest  Miejsko-  Gminny  Ośrodek  Pomocy 
Społecznej w Pasłęku wraz z innymi instytucjami działającymi na rzecz rodziny. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu powyższej uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 – 
2027.

Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr IV/25/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku w sprawie uchwalenia 
Gminnego  Programu  Wspierania  Rodziny  na  lata  2025  –  2027 stanowi  załącznik  nr  11  do 
niniejszego protokołu

Ad pkt. 15.
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów”
na rok 2025 – Moduł II.

Pani  Agnieszka  Pocełujko  –  Kierownik Miejsko-  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej 
poinformowała, że Moduł II dotyczy dofinansowania opasek dla seniorów, o których była mowa 
w  sprawozdaniu  z  działalności  Miejsko  -  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Pasłęku  za 
rok  2024.  Przyjęcie  programu  umożliwi  skorzystanie  z  dofinansowania  na  obsługę  programu
w wysokości do 80%.

Głosowano w sprawie:
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Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na 
rok 2025 – Moduł II.

Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr IV/26/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku w sprawie uchwalenia 
programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 – Moduł II stanowi załącznik nr 12 
do niniejszego protokołu

Ad pkt. 16.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2025 
– 2031.

Projekt uchwały wyjaśniła Skarbnik Gminy Pani Bożena Adamczyk.

Radni nie wnieśli uwag do projektu ww. uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2025 – 
2031. 

Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr IV/27/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku w sprawie zmiany 
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  gminy  Pasłęk  na  lata  2025  –  2031 stanowi  załącznik  nr  13 
do niniejszego protokołu.
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Ad pkt. 17.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2025 budżetu gminy.

Projekt uchwały wyjaśniła Skarbnik Gminy Pani Bożena Adamczyk.

Radni nie wnieśli uwag do projektu ww. uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2025 budżetu gminy.

Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr IV/28/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku w sprawie  zmiany 
uchwalonego na rok 2025 budżetu gminy stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Ad pkt. 18.
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Pasłęk w 2025 roku.

Radni nie wnieśli uwag do projektu ww. uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcia uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Pasłęk w 2025 roku.

Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr IV/29/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku w sprawie określenia 
wykazu  kąpielisk  na  terenie  Gminy  Pasłęk  2025  roku  stanowi  załącznik  nr  15  do  niniejszego 
protokołu.
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Ad pkt. 19
Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Pasłęk w 2025 
roku.

Radni nie wnieśli uwag do projektu ww. uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcia uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Pasłęk w 2025 roku.

Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr IV/30/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku w sprawie określenia 
sezonu kąpielowego na terenie Gminy Pasłęk w 2025 roku stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu.

Ad pkt. 20
Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody z 2szt. drzew z gatunku Jesion 
wyniosły (Fraxinus excelesior), wchodzących w skład grupowego pomnika przyrody – grupy 9 szt. 
z gatunku Jesion wyniosły (Fraxinus excelesior).

Radni nie wnieśli uwag do projektu ww. uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcia uchwały w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody z 2szt. drzew z gatunku Jesion 
wyniosły (Fraxinus excelesior), wchodzących w skład grupowego pomnika przyrody – grupy 9 szt.  
z gatunku Jesion wyniosły (Fraxinus excelesior).

Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska
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Uchwała Nr IV/31/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku w sprawie określenia 
sezonu kąpielowego na terenie Gminy Pasłęk w 2025 roku stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu.

Ad pkt. 21

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/8/20 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 7 lutego 
2020 r. dotyczącej uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i 
gminy Pasłęk. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu ww. uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/8/20 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 7 lutego 
2020 r.  dotyczącej uchwalenia  Regulaminu utrzymania  czystości  i  porządku na terenie  miasta  i 
gminy Pasłęk. 

Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr IV/32/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/8/20 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 7 lutego 2020 r.  
dotyczącej uchwalenia  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  miasta  i  gminy 
Pasłęk. stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Ad pkt. 22

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/13/20 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 7 lutego 
2020 r.  dotyczącej szczegółowego sposobu i  zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów  komunalnych  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

W tym punkcie głos zabrał radny Aleksander Gajczewski, który zapytał Pana Henryka Żukowskiego 
–  kierownika  Referatu  Budownictwa  i  Gospodarki  Komunalnej  o  ustawienie  dodatkowych 
kontenerów na odpady niebezpieczne, czy te odpady są faktycznie odpadami niebezpiecznymi oraz 
kto zajmuje się ich utylizacją. 

W odpowiedzi  pan Henryk Żukowski  poinformował o miejscach,  w których mieszkańcy Pasłęka 
mogą deponować odpady niebezpieczne i gdzie są utylizowane. Poinformowano również o zmianie 
lokalizacji  kontenerów  na  odpady  niebezpieczne,  przeniesionych  z  ulicy  Strażackiej  na  ulicę 
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Westerplatte oraz o zwiększeniu standardu pojemności pojemników na odpady zmieszane z 110 
litrów na 120 litrów.

Głosowano w sprawie:

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/13/20 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 7 lutego 
2020  r.  dotyczącej  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania 
odpadów komunalnych i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr IV/33/25  Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku w sprawie  zmiany 
uchwały Nr I/13/20 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 7 lutego 2020 r. dotyczącej szczegółowego 
sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych 
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi  stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

Ad pkt. 23

Podjęcie uchwały w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji o zamiarze dokonania 
zmiany Statutu Biblioteki  Publicznej  w Pasłęku oraz o zamiarze utworzenia nowych komórek 
organizacyjnych Biblioteki Publicznej w Pasłęku.

Projekt uchwały przybliżył radnym Pan Piotr Adamczyk - Dyrektor Biblioteki Publicznej w Pasłęku.

Radni nie wnieśli uwag do projektu ww. uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcia uchwały w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji o zamiarze dokonania 
zmiany  Statutu  Biblioteki  Publicznej  w  Pasłęku  oraz  o  zamiarze  utworzenia  nowych  komórek 
organizacyjnych Biblioteki Publicznej w Pasłęku.

Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
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Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr IV/34/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku w sprawie podania do 
publicznej  wiadomości  informacji  o  zamiarze  dokonania  zmiany  Statutu  Biblioteki  Publicznej 
w Pasłęku  oraz  o  zamiarze  utworzenia  nowych  komórek  organizacyjnych  Biblioteki  Publicznej 
w Pasłęku stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

Ad pkt. 24

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wysokości  cen  i  opłat  za  korzystanie  z  usług  oraz  korzystanie 
z obiektów i urządzeń Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku. 

Radna Elżbieta Hulanicka skierowała pytanie do Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji,  
dotyczące proponowanych cen pola biwakowego sugerując, że proponowane nowe ceny są zbyt 
wysokie.  Radna  podziękowała  również  za  aktualizację  strony  internetowej  MOSIR  oraz 
zasugerowała poprawienie kilku kwestii na stronie www.paslek.pl.

Dyrektor MOSIR w Pasłęku poinformował, że przedstawione ceny różnią się w zależności od rodzaju 
namiotu.  Dodał,  że  jeśli  nie  będzie  odpowiednio  dużego zainteresowania  polem namiotowym, 
wówczas zasadnym było by rozważyć jego likwidację.

Radna Elżbieta Hulanicka dopytała Pana Piotra Wysockiego czy ma pomysł na to, w jaki sposób 
przyciągnąć turystów na pole biwakowe. 

Dyrektor  odpowiedział,  że  na pewno będzie  to  reklama na stronie  Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji i pasłęckim portalu.

Kolejne  pytanie  do  Piotra  Wysockiego  skierował  przewodniczący  Bogdan  Pobiarżyn.  Pytanie 
dotyczyło  ceny  wynajmu  ciągnika  za  50zł  brutto.  Zapytał  czy  ta  cena  nie  jest  na  granicy 
opłacalności. 

Pan Piotr wyjaśnił, że nie pamięta by ciągnik był wynajmowany, więc dlatego cena ta pozostała bez 
zmian.

Przewodniczący dopowiedział, że cena zachęca, ale nie jest do końca opłacalna.

Innych uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Głosowano w sprawie:

Podjęcia  uchwały  w  sprawie  wysokości  cen  i  opłat  za  korzystanie  z  usług  oraz  korzystanie 
z obiektów i urządzeń Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku. 

Wyniki głosowania:
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (13)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Jarosław  Pietrzykowski,  Wojciech  Przybyłowski,  Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski,Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

WSTRZYMUJE SIĘ (2)

Kamil Oskroba, Bogdan Pobiarżyn

Uchwała Nr IV/35/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku w sprawie wysokości 
cen i opłat za korzystanie z usług oraz korzystanie z obiektów i urządzeń Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji w Pasłęku stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

Ad pkt. 25

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  II/21/11  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia
31 marca 2011 roku w sprawie zasad i trybu korzystania z Parku Ekologicznego w Pasłęku oraz 
wchodzących w jego skład obiektów rekreacyjnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej  w Pasłęku Pan Bogdan Pobiarżyn zapytał  czy  cena za  wynajem 
domku z gliny w wysokości 50zł za godzinę nie jest zbyt wygórowana. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku wyjaśnił, że budynek ten miał docelowo 
być wynajmowany na cele szkoleń i pokazów komercyjnych, a nie przez osoby prywatne, dlatego 
cena ta jest adekwatna.

Głosowano w sprawie:

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/21/11 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 marca 
2011 roku w sprawie zasad i trybu korzystania z Parku Ekologicznego w Pasłęku oraz wchodzących 
w jego skład obiektów rekreacyjnych. 

Wyniki głosowania:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof Kosowski, Damian Olbryś, Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Wojciech Przybyłowski, 
Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski,Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

WSTRZYMUJE SIĘ (1)

Bogdan Pobiarżyn

Uchwała Nr IV/36/25  Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku  w sprawie zmiany 
uchwały Nr II/21/11 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie zasad i trybu 
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korzystania  z  Parku  Ekologicznego  w  Pasłęku  oraz  wchodzących  w  jego  skład  obiektów 
rekreacyjnych stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu

Ad pkt. 26 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za najem świetlic wiejskich stanowiących 
własność Gminy Pasłęk. 

Radny Aleksander Gajczewski zwrócił się z zapytaniem dotyczącym świetlic w Aniołowie, gdyż w 
projekcie ww. uchwały zostały podane ceny za najem dwóch świetlic w Aniołowie, z których jedna 
miała zakończyć funkcjonowanie, natomiast druga nie została jeszcze oddana do użytku. W związku 
z powyższym zapytał jakie są plany wobec tych budynków.

Zastępca Burmistrza Pan Damian Bereżański wyjaśnił, że na chwilę obecną nie podjęto decyzji, co 
dalej z obecną świetlicą w Aniołowie. Kwestia dotycząca planów na temat funkcjonalności tego 
obiektu powinna zostać omówiona zarówno z radnymi, jak i z mieszkańcami Aniołowa, ponieważ to 
oni będą korzystać z tego obiektu.

Kolejne pytanie skierowane do pana Damiana Bereżańskiego zadał radny Wojciech Przybyłowski. 
Poruszył kwestię związaną z bonifikatą dla sołectw za najem świetlic. Zapytał dlaczego ta bonifikata 
przewidziana jest tylko i wyłącznie dla sołectw, a nie np. dla organizacji pozarządowych, takich jak 
działające w Pasłęku stowarzyszenia.

Ustosunkowując  się  do  pytania  radnego  Przybyłowskiego  Zastępca  Burmistrza  zaznaczył,  że 
świetlice służą stowarzyszeniom do realizacji zadań związanych z zadaniami własnymi gminy i nie 
pobiera się od nich opłat, przez co nie ma konieczności wprowadzania bonifikaty. Podkreślił,  że  
wysokość bonifikaty była ustalana na spotkaniu z sołtysami, a następnie została zaakceptowana 
podczas zebrań wiejskich z mieszkańcami. 

Radny Wojciech Przybyłowski stwierdził,  że mieszkaniec Pasłęka nie może uzyskać bonifikaty na 
wynajem sali, ponieważ nie jest mieszkańcem sołectwa, a przecież na inwestycję były przekazane 
pieniądze z podatków mieszkańców miasta i gminy Pasłęk.

Pan Damian Bereżański wyjaśnił,  że kwestie ujęte w projekcie uchwały wynikają z konsultacji  z  
mieszkańcami,  podobnie  jak  sposób  korzystania  z  obiektów  użyteczności  publicznej  i  dotyczą 
wszystkich świetlic na terenie Gminy Pasłęk.

Radny  Damian  Olbryś  odniósł  się  do  tematu  funkcjonowania  dwóch  świetlic  w  Aniołowie. 
Zaproponował, żeby po oddaniu do użytku nowej świetlicy, budynek starej został wystawiony na 
sprzedaż, aby część środków wróciła do gminy.

Wracając do kwestii bonifikaty ponownie zabrał głos Pan Damian Bereżański. Wyjaśnił, że uchwała 
ta  podlega  nadzorowi  Wojewody.  Bonifikata  tu  ujęta  została  wprowadzona  po  dokonaniu 
wcześniejszej analizy. Projekt tej uchwały został również poddany obowiązkowym konsultacjom ze 
społecznością wiejską.
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Przewodniczący  Bogdan  Pobiarżyn  na  zakończenie  dyskusji  dodał,  że  zgadza  się  z  radnym 
Damianem  Olbrysiem  w  kwestii  przyszłości  świetlicy  w  Aniołowie  i  temat  ten  powróci  bliżej 
terminu oddania inwestycji.

Głosowano w sprawie:

Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za najem świetlic wiejskich stanowiących 
własność Gminy Pasłęk. 

Wyniki głosowania:
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (12)

Dorota  Dragan,  Agnieszka  Furtak,  Elżbieta  Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz,  Krzysztof  Kosowski, 
Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz 
Wojciechowski,Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska

PRZECIW(2)

Aleksander Gajczewski, Wojciech Przybyłowski

WSTRZYMUJE SIĘ (1)

Urszula Szuniewicz

Uchwała Nr IV/37/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za najem świetlic wiejskich stanowiących własność 
Gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.

Ad pkt. 27
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  Rady  Miejskiej 
w Pasłęku skargi na działalność Burmistrza Pasłęka.

O zabranie głosu Przewodniczący Rady poprosił Sekretarza Gminy Pana Stanisława Miklusza, który 
krótko nakreślił zagadnienie. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcia  uchwały  w  sprawie  przekazania  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  Rady  Miejskiej 
w Pasłęku skargi na działalność Burmistrza Pasłęka. 

Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
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Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr IV/38/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 24 kwietnia 2025 roku w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Pasłęku skargi 
na działalność Burmistrza Pasłęka stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

Ad pkt. 28 
Zapytania i wnioski sołtysów

W związku z brakiem wniosków i zapytań sołtysów przystąpiono do realizacji punktu 29 obrad sesji.

Ad pkt 29
Sprawy różne

W  tym  punkcie  głos  zabrała  radna  Urszula  Szuniewicz,  która  poruszyła  kwestię  większej 
dostępności  „Orlików”  zwłaszcza  w  weekendy  oraz  zapytała  o  dostępność  tych  obiektów 
w okresie wakacyjnym. Kolejne zagadnienie, które poruszyła Radna dotyczyło pojawienia się na 
terenie gminy Pasłęk wilków, które zaatakowały zwierzęta gospodarskie. W związku z tym zapytała 
czy w tej sytuacji można postarać się o zgodę na ich odstrzał.

W sprawie boisk „Orlik” odpowiedzi  udzieliła  Pani  Joanna Łopacka Kierownik Referatu Oświaty 
i Promocji  Urzędu  Miejskiego  w  Pasłęku,  która  wyjaśniła,  że  administratorami  obiektów  przy 
szkołach są dyrektorowie tych szkół. Zajęcia ogólnodostępne na boiskach „Orlik” realizowane są 
w ramach  programu  Aktywny  AS  realizowanego  przez  Ministerstwo  Sportu  i  Turystyki,  który 
obejmuje również okres wakacyjny. Obecnie Ministerstwo zredukowało liczbę grup i godzin ze 180 
do 72  miesięcznie.  W związku z  powyższym w chwili  obecnej  trwa oczekiwanie na odpowiedź 
Ministerstwa,  które  przejęło  koszty  utrzymania  opiekunów  i  animatorów  w  jaki  sposób  będą 
funkcjonować Orliki po wprowadzeniu zmian, bowiem boisko „Orlik” nie może funkcjonować bez 
animatora i nie może być użytkowane kiedy jest zamknięte.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Pobiarżyn  dodał,  że  boiska  „Orlik”  powinny  być  otwarte  jak 
najczęściej i służyć wszystkim mieszkańcom. 

Następnie  głos  zabrał  Radny  Damian  Olbryś,  który  odniósł  się  do  kwestii  niszczenia  obiektów 
„Orlik”. Uznał,  że zniszczenia ogrodzenia dokonywane są przez użytkowników obiektów głównie 
dlatego, że z powodu otwarcia zaledwie jednej bramki utrudnione jest poruszanie się po obiekcie. 
W związku z tym poprosił animatorów i opiekunów obiektów o otwieranie wszystkich furtek.

Następnie powrócono do pytania Radnej Urszuli Szuniewicz, dotyczącego pojawienia się wilków 
na terenie gminy Pasłęk. 

Kierownik  Referatu  Spraw  Obywatelskich  Pan  Patryk  Kwieciński  powiedział,  że  problem  ten 
powrócił w ciągu ostatnich trzech miesięcy. Wilki są pod ochroną, dlatego jedynym rozwiązaniem 
w tej sytuacji jest płoszenie wilków po uzyskaniu stosownego zezwolenia. Natomiast jeżeli chodzi 
o odstrzał interwencyjny, to należy obserwować wilka, czy podchodzi do gospodarstwa, jak często 
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do  tego  dochodzi  i  odnotowywać  te  sytuacje.  Wszystkie  zebrane  materiały  należy  przesłać 
do Generalnej Dyrekcji  Ochrony Środowiska i dopiero na tej podstawie, w sytuacji  jeśli  zostanie 
potwierdzone, że wilk jest chory, ekspert może wydać decyzję o odstrzale. W przypadku, gdy mamy 
do czynienia z dużą populacją, nie można dokonać odstrzału. W maju planowane jest spotkanie 
z przedstawicielem Regionalnej Dyrekcji  Ochrony Środowiska w Olsztynie, aby nakreślić problem 
i przeszkolić hodowców oraz rolników, w jaki sposób chronić się przed wilkiem.

Ad pkt 30.
Zamknięcie obrad sesji

Przewodniczący zamknął obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Pasłęku kadencji 2024-2029.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Pasłęku

mgr Bogdan Pobiarżyn

Sekretarz obrad:
Lidia Zawarczyńska

Protokołował:
Grzegorz Mirys
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